
Z Á P I S
z jedenásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Korytárkach, konaného dňa 

04. 04. 2013

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny

Návrh programu:   1.  Otvorenie zasadnutia
                                 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
                                 3.  Voľba návrhovej komisie

4.  Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
                                 5.  Informácia starostu – plán činnosti na rok 2013
                                 6.  Financovanie centier voľného času  
                                 7.  Informácia ZŠ s MŠ Korytárky
                                 8.  Plat starostu obce
                                 9.  Schválenie rozpočtu obce na rok 2013
                               10.  Diskusia
                               11.  Návrh uznesenia
                               12.  Záver
                               
K bodu 1.:
Jedenáste zasadnutie OZ zahájil starosta obce p. Mgr. Ľubomír Straka – o 16.10 hod., ktorý hneď v 
úvode privítal  prítomných  členov OZ. Skonštatoval, že je prítomných všetkých 7 poslancov. 

K bodu 2.:
Za zapisovateľa na dnešné zasadnutie bola určená p. Anna Malatincová, pracovníčka OcÚ a za 
overovateľov zápisnice: Anna Lapínová a Bc. Roman Malatinec 

K bodu 3.:
Starosta obce predložil návrh na voľbu členov návrhovej komisie: Mgr. Jaroslav Straka a Dušan 
Mitter. Predložený návrh bol schválený. 
Hlasovanie:
- za: 7 (Š.Bariak, P.Ďaloga, Bc.R.Malatinec, D.Mitter, A.Lapínová, Mgr.J.Straka, M.Vilhanček)
- proti: 0
- zdržal sa hlasovania: 0
Oboznámil s programom rokovania dnešného zasadnutia. Poslanec Bc. Roman Malatinec navrhol, 
aby starosta obce v rámci dnešného programu aspoň ústne zhodnotil svoje pôsobenie vo funkcii 
starostu za roky 2011 – 2012. Starosta obce toto odmietol. Odôvodnil to tým, že takúto požiadavku 
mu  je  potrebné  predložiť  v  dostatočnom  predstihu,  aby  sa  dokázal  pripraviť.  Požiadavka  Bc. 
Romana Malatinca do programu nebola zaradená, preto požiadal, aby sa zakotvila do uznesenia. 
Pristúpilo sa k hlasovaniu o programe na dnešné zasadnutie. Tento bol schválený.
Hlasovanie:
- za: 7 (Š.Bariak, P.Ďaloga, Bc.R.Malatinec, D.Mitter, A.Lapínová, Mgr.J.Straka, M.Vilhanček)
- proti: 0
- zdržal sa hlasovania: 0

K bodu 4.:  
Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí OZ vykonal starosta obce. Skonštatoval, 
že uznesenie je splnené v plnom rozsahu.

K bodu 5.: 
Slova sa ujal  starosta  obce.  Vo svojej  správe sa zameral  na dve hlavné úlohy,  ktoré  sa majú 
relizovať v r. 2013. 
Prvou z nich je projekt: "Riešenie separovaného zberu v obci Korytárky". Starosta s úľavou uviedol,
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že  po  administratívnej  stránke  je  projekt  konečne  ukončený.  V  súčasnosti  prebieha  formálna 
kontrola. V časti technológia a technika je po úspešnom výberovom konaní už podpísaná zmluva s 
dodávateľom a v najbližších dvoch mesiacoch by mala byť  technika dodaná. Financovanie bude 
formou predfinancovania. Treba pamätať, že 5 % celkového nákladu bude musieť financovať obec, 
hoci už obec 5 % z celkových nákladov uhradila. Tieto budú obci vrátená pri konečnom vyúčtovaní 
projektu.  V  súčasnej  dobe  prebieha  administratívna  kontrola  časti  stavba.  Projekt  "Riešenie 
separovaného zberu v obci Korytárky" má termín ukončenia 06/2013.
Ďalší  projekt, ktorý bude obec v r.  2013 realizovať  je projekt  3.4.2 z programu LEADER a to 
"Priestorový informačný systém". Jeho realizácia sa predpokladá v letných mesiacoch.
Okrem toho bude nutné vyspraviť  miestne komunikácie  (MK),  ktoré  sú v  dezolátnom stave a 
prispela k tomu aj tohtoročná zima. Pri tejto príležitosti pre porovnanie uviedol náklady na zimnú 
údržbu MK v sezóne 2011/2012 – 3.500,00 € a náklady na zimnú údržbu MK v sezóne 2012/2013 
do dnešného dňa 9.500,00 €, čo ešte nie je konečná cena.
Starosta uviedol, že ústne jednal s vlastníkmi pozemkov, na ktorých je nevysporiadaná MK do 
Petrov. Má od nich prísľub, že pri vysporiadaní MK nebudú z ich strany problémy. Čo sa týka MK 
do Zlatna má ponuky od 3 firiem. Predloží ich stavebnej komusii a definitívne sa o dodávateľovi 
rozhodne následne na najbližšom zasadnutí OZ.
Ďalší  problém, ktorý obec trápi  je kanalizácia.  Podľa posledných informácií,  ktoré starosta má, 
Európska  únia  uvolní  prostriedky na kanalizáciu  aj  pre  obce s  počtom obyvateľov pod 2.000. 
Havarijný stav je na úseku od Matúchov a je ho potrebné bezpodmienečne riešiť.
Informácia starostu obce je v plnom znení v prílohe tohto zápisu a na prípadné otázky je starosta 
pripravený zodpovedať v diskusii.

K bodu 6.: 
Starosta obce na dnešnom zasadnutí OZ privítal p. Mgr. Máriu Lešánekovú, riaditeľku súkromného 
centra voľného času (SCVČ) v Detve a zároveň jej odovzdal slovo.
Mgr.  Lešáneková  predstavila  SCVČ  v  Detve,  ktorého zriaďovateľom je  nezisková organizácia 
MAJA a pôsobí od r. 2010.
Kladne zhodnotila spoluprácu SCVČ  a ZŠ s  MŠ v Korytárkach.  Uviedla,  že záujmové útvary 
pôsobia  v  prenajatých  priestoroch  na  základe  uzatvorenej  zmluvy  o  prenájme.  S  vedúcimi 
záujmových útvarov sú taktiež podpísané zmluvy s rozsahom 60 hodín. 
Od  1.1.2013  prišla  zmena  vo  financovaní  centier  voľného  času  a  finančné  prostriedky  sú 
poukazované obciam a mestám, ktoré sa majú do 30.4.2013 vyjadriť k výške dotácie pre centrá 
voľného času. Každý si  musí uvedomiť, že bez financií  sa jednoducho fungovať  nedá. Napriek 
tomu krúžky naďalej  pracujú.  V  skratke  uviedla,  že náklady na  prenájom predstavujú  čiastku 
1.036,00 € z čoho je vyplatená cca 1/3, náklady na mzdy sú vo výške 1.036,00 € z čoho je zatiaľ 
vyplatná čiastka 476,00 € a okrem toho sú tu ešte náklady na materiál a vybavenie. Čo sa týka 
nášho školského zariadenia tu pracujú 3 vedúci záujmových útvarov. Deti navštevujú nasledovné 
krúžky:  počítačový,  turisticko-prírodovedný,  anglický.  Mimo našej  školy  pracujú  ďalší  vedúci, 
ktorých je 7 a deti navštevujú krúžky: pohybová príprava, tvorivé dielne, mladý futbalista, športové 
hry, karate, florbal, moderná mágia.
Obrátila sa na prítomných poslancov, aby pri schvaľovaní VZN mysleli predovšetkým na deti.
Starosta obce poďakoval za príspevok p. Mgr. Lešánekovej. Uviedol, že podľa zoznamu z našej 
obce celkom 51 detí navštevuje záujmové krúžky, z toho 46 detí navštevuje SCVČ Detva, 4 deti 
navštevujú CVČ  Trend Detva a 1 dieťa navštevuje CVČ  Zvolenská Slatina.  Poopravil  p.  Mgr. 
Lešánekovú v tom, že nakoľko na území obce nemáme zriadené centrum voľného času, obec VZN 
neschvaľuje, schvaľuje len výšku dotácie pre CVČ.
Podľa oznámenej výšky podielových daní pre rok 2013 je objem finančných prostriedkov na CVČ 
vo výške 59,21 €, ktorý sa násobí koeficientom 1,1 čo následne predstavuje sumu 65,13 €. Toto je 
maximálna výška. Minimálne výška predstavuje sumu 57,31 € (88 %). Treba však pripomenúť, že
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podľa predpokladu ZMOS výnos  podielových  daní  bude  nižší.  ZMOS predpokladá,  že  objem 
finančných  prostriedkov  na CVČ  bude vo výške  57,00 € čo po prenásobení  koeficientom 1,1 
zodpovedá maximálne výške 62,70 € (minimálne 55,18 € - 88 %). Z pohľadu obce sa prikláňa k 
odhadu ZMOS-u. Je na rozhodnutí poslacov, aby určili výšku dotácie pre činnosť CVČ.
Poslanec Bc.  Roman Malatinec vyjadril  nespokojnosť,  prečo neboli  tieto  podklady doručené v 
pracovných materiáloch na dnešné rokovanie.
Hlavný kontrolór obce Ing.  Ivan Sivok uviedol,  že zákon na určenie  výšky dotácie neexistuje. 
Všetko je na rozhodnutí OZ. Spomínaná minimálna hranica 88 % vlastne pokrýva mzdové náklady. 
Poskytnuté  finančné prostriedky nie sú  účelovo určené,  čo znamená,  že obec ich nebude voči 
ministerstvu financií zúčtovávať.
Poslanec Bc. Roman Malatinec sa zaujímal o možnosť úpravy výšky dotácie v priebehu roka. Ing. 
Sivok odpovedal, že áno. Je však potrebné sa zamyslieť nad tým, že pokiaľ by sa OZ rozhodlo pred 
koncom roka dotáciu zmeniť smerom nadol, čiže znížiť – nebolo by to už pre centrá voľného času 
fér.
Poslanec Bc. Roman Malatinec navrhol pre rok 2013 dotáciu pre centrá voľného času vo výške 
60,00 €/dieťa.  K jeho návrhu  sa pripojili  aj  ostatní  poslanci.  Iný  návrh nebol  daný a preto sa 
pristúpilo k hlasovaniu. Návrh poslanca Bc. Romana Malatinca bol schválený.
Hlasovanie:
- za: 7 (Š.Bariak, P.Ďaloga, Bc.R.Malatinec, D.Mitter, A.Lapínová, Mgr.J.Straka, M.Vilhanček)
- proti: 0
- zdržal sa hlasovania: 0

K bodu 7.: 
Starosta  obce  privítal  na  dnešnom zasadnutí  p.  Mgr. Jarmilu  Paľkovú,  riaditeľku ZŠ  s  MŠ v 
Korytárkach spolu s prítomnými zamestnancami školy a odovzdal jej slovo.
Riaditeľka ZŠ s MŠ v Korytárkach p. Mgr. Jarmila Paľková vo svojom príhovore skonštatovala, že 
v budúcom školskom roku 2013/2014 bude v ZŠ s MŠ pokles žiakov (MŠ – 20 detí; ZŠ – 24 detí). 
Tento pokles je spôsobený, že tohtoroční žiaci 4. ročníka zo školy odídu a 1. ročník v budúcom 
školskom roku v ZŠ s MŠ otvorený nebude. Táto zmena sa premietne aj do organizačných zmien, 
ktoré  budú  spočívať  v  znížení  pedagogických  pracovníkov  o  1  učiteľku  a  znížení  úväzku 
prevádzkových  pracovníkov  z  úväzku  1,0  na  úväzok  0,5  v  školskej  jedálni.  Vyjadrila  však 
presvedčenie, že toto je len prechodný stav, všetko však závisí od rozhodnutí rodičov. Podľa názoru 
riaditeľky školy,  škola vyvíja  maximálne úsilie na propagáciu.  Uviedla rôzne aktivity žiakov – 
vianočná burza, vianočná akadémia,  karneval,  veľkonočná burza, taktiež upozornila na webové 
stránky ako ZŠ tak aj MŠ.
Poslanec  Milan  Vilhanček  povedal,  že  od  jedného  rodiča,  ktorý  nechce  byť  menovaný,  má 
informáciu, že sa v škôlke deťom nadáva a preto si sem deti nedá.
Na túto informáciu zareagovala Mgr. Jarmila Paľková. Uviedla, že jej nebol daný žiadny podnet – 
žiadna sťažnosť. Nemá preto možnosť žiadnej ochrany. Je jej ľúto, že panujú takéto informácie. 
Keď už rodič chce zostať utajený, prečo nevyužije trebárs schránku, ktorá je umiestnená na chodbe 
pred obecným úradom?
Poslanec Bc. Roman Malatinec uviedol, že sa šíria zvesti, že vzťahy medzi zamestnancami školy 
nie je dobré. Navrhol urobiť anonymný prieskum. Na toto zareagovala Mgr. Miroslava Stieranková 
– učiteľka MŠ, ktorá povedala, že takýto prieskum robila. Z rozdaných 30 dotazníkov sa vrátili 2.
Mgr.  Jarmila Paľková na poznámku poslanca Bc.  Romana Malatinca zareagovala tiež.  Napätie 
vzniká na každom pracovisku, nielen v škole, pri realizácii tzv. nepopulárnych opatrení, ktorými sú 
prepúšťanie zamestnancov, resp. skracovanie úväzkov. Poukázala práve na prípad zo školy, kedy 
bude mať p. Vilhančeková upravený pracovný úväzok na 0,5. Je to však opatrenie, ktoré sa opiera 
na vyhlášku, kde je stanovený úväzok v školskej jedálni s prihliadnutím na počet stravníkov, čiže 
detí.
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Poslanec Bc. Roman Malatinec však naďalej trval na svojom názore, aby sa hľadalo riešenie. Na 
toto opätovne zareagovala Mgr.  Jarmila Paľková, ktorá sa ho opýtala,  ktoré školské zariadenie 
navštevujú jeho deti. Bc. Roman Malatinec uviedol, že chodia do Detv-  z dôvodu, že jeho rodina 
nebývala v obci a deti nastúpili do ZŚ  v Detve kde pôvodne býval. Mgr. Jarmila Paľková znova 
zopakovala, čo už uviedla na začiatku – všetko závisí od rozhodnutia rodičov. Poslanec Bc. Roman 
Malatinec sa však bránil, a poukázal na to, že ani dieťa p. učiteľky Mgr. Moniky Melichovej je nie 
v našom zariadení. Opýtal sa ako sa teda vlastne situácia rieši. Mgr. Jarmila Paľková uviedla, že 
škola rozväzuje pracovný pomer s jednou p. učiteľkou  a jednej zamestnankyni v školskej jedálni sa 
skracuje úväzok z 1,0 na 0,5.
O slovo sa prihlásila Mgr. Erika Krnáčová, učiteľka ZŠ a zároveň zástupca zamestnancov školy. 
Uviedla,  že v tunajšej  škole je plne kvalifikovaný personál.  Učiteľky robia pre toto zariadenia 
maximum a venujú mu aj svoj voľný čas. Stále sa hovorí o propagácii školy. Opýtala sa prítomných 
poslancov, či napríklad postrehli informáciu, že žiak tunajšej školy vyhral celoslovenskú výtvarnú 
súťaž na maskota paralympiády. Informácia obletela niekoľko informačných médií. Jej príspevok 
doplnila Mgr. Jarmila Paľková, ktorá sa oprela o výsledky školskej inšpekcie, ktorá zhodnotila, že 
výsledky školy sú výborné. Za pedagogickým zborom si stojí a čo sa týka vzťahov na pracovisku sú 
štandartné. Vyslovila presvedčenie, že ľudia nevyužívajú to čo majú.
Poslanec Bc. Roman Malatinec naďalej apeloval, aby sa našla schodná cesta. Poznamenal, že ako 
informáciu dostal tak ju tlmočil.
Riaditeľka  školy  Mgr.  Jarmila  Paľková  pozvala  členov  OZ  do  školy,  aby  sa  na  vlastné  oči 
presvedčili čo všetko škola má. Navrhla, aby sa v priestoroch školy uskutočnilo zasadnutie OZ.
Do diskusie sa zapojil aj starosta obce. Potvrdil tvrdenie riaditeľky školy, že vzťahy na pracovisku 
– teda v škole, sú štandartné. ZŠ s MŠ organizuje rôzne aktivity. Vyzdvihol činnosť MŠ, ktorá za 
posledné obdobie zorganizovala 6 akcií. Čo sa týka súčasnej situácie v škole, môže ju potvrdiť aj p. 
Slávka Gondová,  č.  264 – zástupca rodičov v rade školy.  Táto sa však ponúknutý priestor na 
vyjadrenie nevyužila.
O slovo sa prihlásila p. Mária Ľuptáková, č.  379. Opýtala sa na situáciu keby sa musela škola 
zrušiť, dokázala by obec udržať škôlku? Ona sama, keby mala ďalšie dieťa určite by ho dala do 
škôlky do Korytárok. Treba si uvedomiť, že ak padne škola a škôlka – obec bude upadať.
Starosta obce uviedol, že je záujmom každého z prítomných poslancov ako aj jeho samého ZŠ s MŠ 
udržať.
Poslanec Mgr. Jaroslav Straka uviedol, že často ZŠ s MŠ v Korytárkach navštevuje. Vyjadril svoj 
názor, že môžeme byť hrdí na ZŠ s MŠ takú akú ju máme. Obáva sa však zámeru MŠ SR vo vzťahu 
k malotriedkam.
Riaditeľka školy Mgr. Jarmila Paľková má skúsenosť aj s prácou na plneorganizovanej škole a ako 
uviedla je to obrovský rozdiel. Je rozdiel, keď sa učiteľka má venovať 25 deťom v triede ako keď 
ich je 10. Je to z pohľadu pedagogického ako aj z pohľadu bezpečnosti a pod. V malotriedke je 
väčší priestor individuálne sa venovať každému dieťaťu.
Do debaty sa svojim názorom prihlásil aj poslanec Peter Ďaloga. Uviedol, že v rodičoch prevláda 
názor, že nástupnícka škola považuje deti z našej ZŠ ako menejcenné. Jeho názor potvrdila aj p. 
Mgr. Lešáneková, ktorá tlmočila názor ZŠ Kriváň – "Z Korytárok chodia deti nepripravené." Podľa 
jej názoru to však nie je pravda. S deťmi treba pracovať. Poslanec Peter Ďaloga ďalej uviedol, že 
školská reforma sa v našom štáte začala a stále robí cez peniaze a štát si urobil z detí biznis.
Poslanec Štefan Bariak povedal, že kto má deti mal by ich dať do školy v obci. Demokracia však 
urobila svoje a toto je výsledok.
Bodku  za  týmito  informáciami  urobil  starosta  obce.  Uviedol,  že  mu  je  ľúto  pripravovaných 
nepopulárnych opatrení v škole. Verí však, že toto je len prechodné obdobie a situácia sa zlepší.
Vyhlásil 5 minútovú prestávku v rokovaní OZ.
Poslanec Peter Ďaloga musel z osobných dôvodov zasadnutie OZ opustiť.
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K bodu 8.: 
Starosta obce odovzdal slovo poslancovi Dušanomi Mitterovi, ktorý je zároveň predseda finančnej 
komisie.
Predseda finančnej komisie p. Dušan Mitter prítomných informoval o terajšom plate starostu obce 
Korytárky p. Mgr. Ľubomíra Straku:
V zmysle ust. § 8a zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 
obcí a primátorov miest v znení  neskorších predpisov a s poukazom na ust. § 11 ods. 4 písm.i) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov obecné zastupiteľstvo 
určuje plat starostu a to podľa ust. § 3 ods. 1:
priemerná mzda   x   násobok (podľa počtu obyvateľov)   =   plat zaokrúhlený na celé euro hore
     805,00 €           x                         1,65                               =                        1.329,00 €
Obecné zastupiteľstvo podľa ods. 2 § 4 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení  neskorších predpisov môže plat určený podľa 
§ 3 ods 1 zvýšiť až o 70 %.
Zvýšenie: o 20 %    =    266,- €
Plat podľa § 3 ods. 1 a podľa § 4 ods. 2 zák. č. 253/1994 Z.z. Spolu: 1.595,- €

Takto stanovený plat starostu obce sa schvaľuje s účinnosťou od 01. 01. 2013
     S účinnosťou od 01. 06. 2011 platí novela zákona č. 253/1994 Zb. o právnom postavení a 
platových pomeroch starostov obce a primátorov miest v znení neskorších predpisov,  ktorá bola 
prijatá zákonom č. 154/2011 Z.z. V zmysle platnej legislatívy sa má plat starostu prerokovať raz 
ročne.  Vzhľadom  na  to,  že  Štatistický  úrad  Slovenskej  republiky  dňa  06.03.2013  zverejnil 
priemernú mesačnú mzdu v hospodárstve Slovenskej republiky za rok 2012, je aktuálne obdobie na 
prerokovanie platu starostu obce v obecnom zastupiteľstve podľa § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z.z.

Obecné zastupiteľstvo obce Korytárky po prehodnotení náročnosti práce starostu a jeho výsledkov 
podľa § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. rozhodlo o zvýšení minimálneho platu starostu o 20 % t. j. 
na sumu 1.595,00 € od 01. 01. 2013.

Obecné zastupiteľstvo obce Korytárky
-  vzalo na vedomie návrh predsedu finančnej komisie na prerokovanie platu starostu obce
-  konštatuje, že rozsah a náročnosť úloh starostu sa zvýšili a starosta dosiahol v uplynulom období
   pri zabezpečovaní výkonu prenesenej pôsobnosti štátnej správy a pri výkone samosprávnej
   pôsobnosti obce dobré výsledky
- schválilo plat starostu v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
   v znení neskorších predpisov a § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a
   platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov o zvýšení
   platu starostu o 20 % t. j. na sumu 1.595,00 € od 01.01.2013 
Hlasovanie:
- za: 4 (D.Mitter, A.Lapínová, Mgr.J.Straka, M.Vilhanček)
- proti: 0
- zdržal sa hlasovania: 2 (Bc.R.Malatinec, Š.Bariak)

Po skončení hlasovania sa o slovo prihlásila p. Mária Ľuptáková, č. 379. Uviedla, že všade sa kričí, 
že nie sú peniaze. Poslanci však starostovi zvýšili plat o 20 %. Je žiaľ, že pri rozhodovaní o iných 
veciach v obci potom povedia, že nie sú peniaze.

K bodu 9.: 
V tomto bode programu sa členovia OZ zaoberali návrhom rozpočtu obce Korytárky na rok 2013 s 
výhľadom na roky 2014 – 2015.
Hospodárka obce p. Anna Malatincová prítomných oboznámila s návrhom rozpočtu obce na rok
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2013. Návrh rozpočtu bol v zákonom stanovenej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce ako aj na 
webovej stránke obce a tvorí prílohu tohto zápisu. Bolo skonštatované, že rozpočet je zostavený ako 
prebytkový  s  prebytkom   kapitálového  rozpočtu  a  schodkom  finančných  operácií.  Prebytok 
kapitálového rozpočtu je z dôvodu plánovaných príjmov za zrealizovanie investičných projektov 
(zateplenie SD, riešenie separovaného zberu). Bežný rozpočet je navrhovaný tiež ako prebytkový. 
Tento prebytok je však potrebný na financovanie bežných výdavkov v ZŠ s MŠ.
Starosta obce požiadal prítomných členov OZ, aby si v predloženom návrhu opravil: doplniť do 
výdavkovej časti bežného rozpočtu: +3.100,00 € na financovanie CVČ,  +10.000,00 € na údržbu 
MK, -13.100,00 € z rozvoja obce.
O slovo  sa  prihlásil  poslanec  Bc.  Roman  Malatinec.  Podrobne  prechádzal  jednotlivé  položky 
výdavkovej časti rozpočtu. Zaujímal sa prečo ešte nie je vyfinancovaný projekt zateplenia SD z 
Ekofondu?  Starosta  obce  uviedol,  že  problém bol  v  tom,  že  sa  nezrealizovala  termoregulácia 
budovy.  Všetko však  už je zabezpečené a doklady sú už  odoslané na Ekofonde.  Poslanec Bc. 
Roman Malatinec  sa pristavil  pri  položke – Transfery  pre občianske združenia,  ktorú požiadal 
navýšiť o 500,00 € a tieto zdroje presunúť tiež z položky rozvoj obce. Svoju požiadavku odôvodnil 
tým, že tento rok bude 15. ročník celoslovenskej prehliadky fujaristov a 20. ročník celosloveskej 
prehliadky heligonkárov. Sú to významné výročia a preto žiada o navýšenie rozpočtu. Starosta na 
jeho požiadavku odpovedal, že nemá problém s navýšením rozpočtu. Poznamenal však, že ak už je 
obec  spoluorganizátorom  týchto  akcií  je  poľutovaniahodné,  že  nemá  z  nich  DVD,  ktoré  sa 
každoročnej robia. Keby sa o tom náhodou nedozvedel, ani by o nich nevedel. Poslanec Bc. Roman 
Malatinec v tomto nevidí problém.
Poslankyňa Anna Lapínová sa zaujímala, kde v rozpočte sú finančné zdroje na vysporiadanie novej 
MK do Lapínov. Starosta obce jej odpovedal, že zatiaľ sú v položke rozvoj obce.
Po oboznámení sa s návrhom rozpočtu ako aj diskusii ohľadne návrhu rozpočtu, hlavný kontrolór 
obce Ing. Ivan Sivok predniesol stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na 
roky 2013 až 2015. Ako vyplynulo z jeho stanoviska doporučil rozpočet obce Korytárky na rok 
2013 schváliť a rozpočty na roky 2014-2015 zobrať na vedomie.

Rozpočet obce Korytárky na rok 2013 bol schválený.
Hlasovanie: 
- za: 6 (Š.Bariak, Bc.R.Malatinec, D.Mitter, A.Lapínová, Mgr.J.Straka, M.Vilhanček)
- proti: 0
- zdržal sa hlasovania: 0

K bodu 10.: 
Starosta obce otvoril diskusiu.
Ako prvá sa do diskusie prihlásila  poslankyňa  Anna Lapínová.  Obrátila  sa na starostu obce s 
požiadavkou na vyčistenie potoka smerom do Lapínov. Starosta obce ju ubezpečil, že hneď ako to 
počasie dovolí bude sa s čistením potoka robiť. Nejedná sa len o tento úsek. Je potrebné vyčistiť 
potok od školy.
Poslanec Bc. Roman Malatinec upozornil starostu na podmytý mostík pri p. Hrončekovi, č.  19. 
Informoval tiež starostu obce, že rokoval s pracovníkmi regionálnej správy ciest a požiadal ich o 
osadenie dvoch pätníkov pri odbočke do Lapínov. Požiadal starostu o vykopanie rigola, smerom od 
Mníchu, aby sa zabránilo vytápaniu domov a komunikácií. Opätovne požiadal o vysporiadanie MK 
k jeho rodinnému domu. V závere  svojho príspevku oboznámil  starostu a členov OZ o výzve 
Slovenskej sporiteľne, na základe ktorej prostredníctvom združenia spracoval projekt. Je však k 
nemu potrebný súhlas obce. S celým projektom starostu v najbližšej dobe oboznámi.
Pani Mária Ľuptáková, č. 379 sa opýtala, či už je amfiteáter skolaudovaný. Odpoveď starostu: nie. 
Pani Ľuptáková sa ďalej zaujímala s MK do Petrov. Uviedla, že starosta zavádza. Dohoda bola, že 
budú zvolaní všetci majitelia dotknutých pozemkov a bude sa s nimi rokovať. Zrazu však starosta
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hovorí niečo iné. Prečo práve teraz starostovi záleží na vysporiadaní MK? KSÚ Banská Bystrica im 
dal za pravdu ohľadne vydania stavebného povolenia p. Valuškovej a potvrdil, že obec pochybila. 
Bolo im povedané, že MK pôjde starou cestou a teraz hovorí niečo iné. Na toto zareagoval starosta 
obce. Uviedol, že obnovenie starej komunikácie by p. Ďalogovi zničilo celý pozemok. Čo sa týka p. 
Valuškovej – prestavbu zrealizovala bez technológie, čiže upustila od výstavby pálenice. Je však 
úplne prekvapený,  že p.  Ľuptáková odmieta vysporiadanie MK. Ak nie je vôľa, vôbec sa MK 
vysporiadať nemusí.
Na túto diskusiu zareagoval poslanec Mgr. Jaroslav Straka. Problém v Petrovej doline, čo sa týka 
prestavby u p. Valuškovej, resp. vysporiadanie MK sa rieši v poradí už na 4. zastupiteľstve. Toto 
nie je problém, ktorý môže zastupiteľstvo vyriešiť. Na toto je tu stavebný úrad.
Pani Ľuptáková ďalej pokračovala. Uviedla, že nie je proti vysporiadaniu MK. Opýtala sa však, či 
má starosta záruky,  že majitelia  pozemkov budú súhlasiť.  Opätovne tvrdila,  že doteraz  nebolo 
zvolané stretnutie vlastníkov.
Zareagoval aj poslanec Milan Vilhanček. Nechápe, čo sa tu rieši. Či už bude obnovená stará MK 
alebo sa vysporiada súčasná MK stále bude viesť popred rodinný dom rod. Ľuptákovej.
Do diskusie sa ďalej prihlásil hlavný kontrolór obce p. Ing. Ivan Sivok. Prečítal prítomným členom 
OZ správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2012. OZ ju vzalo na vedomie.
Poslanec  Dušan  Mitter  vo  svojom  diskusnom  príspevku opätovne  upriamil  pozornosť  na 
problematiku vybudovania kanalizácie na úseku od Matúchov. Uviedol, že pri akejkoľvek kontrole 
zo životného prostredia, zameranej na septiky, by sa obec dostala do veľkých problémov.
Starosta obce informoval prítomných o riešení havarijného stavu pri bytovke, kedy miestny potok 
zatopil  pivničné  priestory  bytovky.  Povedal,  že  jednal  s  p.  Jágerským  o  možnosti  rozšírenia 
kanalizácie na stávajúce usadzovacie nádrže. Definitívne vyjadrenie k tejto možnosti zatiaľ nemá.
Pani Mária Ľuptáková, č. 379 sa ďalej zaujímala v akom časovom horizonte bude prejazdaná MK 
do Lapínov, nakoľko predpokladá, že po ukončení výstavby rodinného domu majiteľ chodník do 
Lapínov uzavrie. Starosta obce Mgr. Ľubomír Straka sa k časovému horizontu prejazdnosti MK do 
Lapínov  nevedel  vyjadril.  Uviedol,  že  je  dohoda s  p.  Rumankom,  že pokiaľ  nebude  cesta  do 
Lapínov, chodník nezruší.
Starosta obce následne diskusiu ukončil.

K bodu 11.: 
Návrh uznesenia prečítal člen návrhovej komisie p. Mgr.  Jaroslav Straka. Predložený návrh bol 
schválený.
Hlasovanie:
- za: 6 (Š.Bariak, Bc.R.Malatinec, D.Mitter, A.Lapínová, Mgr.J.Straka, M.Vilhanček)
- proti: 0
- zdržal sa hlasovania: 0

K bodu 12.:
Jedenáste zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Korytárkach ukončil starosta obce Mgr. Ľubomír 
Straka o 19.00 hod. Poďakoval prítomným za účasť.

V Korytárkach, 04. apríla 2013

Zapísala: Anna Malatincová
Mgr. Ľubomír Straka
starosta obce

Overovatelia zápisnice:  Anna Lapínová
  Bc. Roman Malatinec



U Z N E S E N I E   
z jedenásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Korytárkach, 

ktoré sa konalo dňa 04. 04. 2013

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO V KORYTÁRKACH

A.   b e r i e   n a   v e d o m i e
1.    Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.
2.    Informáciu starostu obce – plán činnosti na rok 2013
3.    Informáciu riaditeľky ZŠ s MŠ v Korytárkach
4.   Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2013 s výhľadom na roky 

2014 – 2015
5.    Návrh rozpočtu obce na roky 2014 – 2015 
6.    Návrh predsedu finančnej komisie na prerokovanie platu starostu obce
7.    Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2012

B.   k o n š t a t u j e
1. že rozsah úloh starostu sa kvantitatívne zvýšil, zvýšila sa aj ich náročnosť a starosta dosiahol 

v uplynulom období pri vedení obecnej samosprávy dobré výsledky

C.   s c h v a ľ u j e
1.  Program na 11. zasadnutie obecného zastupiteľstva.
2.  Financovanie centier voľného času v roku 2013 vo výške 60,00 €/dieťa
3.  Rozpočet obce na rok 2013
4.  Plat starostu obce Korytárky Mgr. Ľubomíra Straku s účinnosťou od 01. 01. 2013

            v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
            predpisov a § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a    platových pomeroch
            starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov  zvýšený o 20 % t. j. na
            sumu 1.595,00 € 

       
D.   d o p o r u č u j e

1.  starostovi obce vypracovať na budúce zasadnutie obecného zastupiteľstva správu o činnosti 
            za jeho doterajšie funkčné obdobie t. j. za  roky 2011 - 2012

V Korytárkach,  04. apríla 2013

Mgr. Ľubomír Straka
starosta obce

Návrhová komisia: Mgr. Jaroslav Straka
                               Dušan Mitter


